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Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig

Formand 

NæsTormand /
Formand 
Klub-båd 

DIF har Lldelt 100.000 Ll indkøb af klubbåd og der er 
endvidere søgt andre midler med meget lovende udsigter. Alt i 
alt ser økonomien i projektet særdeles fornuZig ud. Der vil 
blive udsendt en projektsbeskrivelse Ll klubbens medlemmer i 
løbet af eZeråret og det er bestyrelsen holdning at der ikke 
træffes afgørende beslutninger uden en generalforsamling. 
Gruppen bag klubbåden har lagt mange kræZer i projektet og 
bestyrelsen ser det som en kæmpe mulighed for at profilere 
klubben og samLdigt Llføre nye muligheder for de mange nye 
medlemmer. 

Kasserer Intet nyt.

Havnen Forventer at internet på broerne vil være akLvt i løbet af få 
uger.  
Den eksisterende vIdeo-overvågning fungerer ikke.Udvalget 
har indhentet Llbud på videoovervågning af klubbbens arealer 
(incl. Mulighed for webcam Ll klubbens medlemmer). 
Roklubben bliver spurgt om de ønsker at være en del af 
overvågningen. 

Klubhus Arbejder med vedligholdelsesplan for klubhuset. 
Indhenter Llbud på ny yderdør (mod syd). 

Bestyrelsesmøde Referat 



Ungdom Har fået 6-8 nye helt unge sejlere som sLlle og roligt bliver 
fortrolige med akLviteterne. 
Der er mange nye forældre som bakker op om akLviteterne. En 
del har udtrykt frustraLoner over ugennemsigLg informaLon 
på klubbens hjemmeside. Bestyrelsen vil i eZeråret arbejde på 
at undersøge mulighederne for et nyt ”system”. 
Ungdomsafdelingen vokser støt og har brug for mere plads. En 
del kan løses, men bestyrelsen håber at de gamle radio-
bygninger kan indgå som en del af løsningen. Vi forsøger at 
etablere kontakt Ll de re@e personer.  
Har adoldt ”Fun Cup” for de yngste sejlere og forventer at 
gentage begivenheden næste år. 

Motor Nogle medlemmer har ønsker om skillevægge mellem 
bruserne i baderummene. Bestyrelsen undersøger behovet  
Der er besLlt ny benzintank Ll den store gummibåd.

Kølbåd God Llslutning Ll onsdagssejladserne.  
Har fundet en kandidat Ll gruppen som skal arbejde med 
klubbens fysiske rammer.

PR Intet nyt. 

Nye emner Ll 
behandling

Kort (!) nyt fra udvalgene 

Klubkonference (DSU November) Bestyrelsen forventer at 
sende en delega0on 0l konferencen 

KlubhusakLviteter (fællesspisninger mm.) Der er et stort 
poten0ale for afvikling af bl.a. fællesspisninger/sanga:ener/
tovværksa:ener mm., og bestyrelsen vil sammen med 
klubhusudvalget arbejde frem mod nye 0ltag.  

Etablering af medlemsgruppe som vil arbejde med etablering 
af legeplads. 

Genopfriskning af bestyrelsens målsætninger og plan for 
bestyrelsesarbejde eZer sommerferien.

Næste møde August.

Evt. -  
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